
 

Skolebestyrelsesmøde Nordstrandskolen      
Mødet afholdes mandag den 28. oktober 2024  

kl. 18.00-21.00 i Konferencelokalet på skolen. 

 

OBS. Der serveres aftensmad fra kl. 17.45  

 

Forældrerepræsentanter: Carsten Friis Toft 

(formand), Mette Thesbjerg Klint (næstformand), 

Thomas Holte, Stine Prammann, Martine 

Bentsen, Mette de Fine Licht og Christine 

Colding Holmsgaard 

 

Kommunalbestyrelsen: Henrik Løwenheim 

Kjærsvold-Niclasen 

 

Skoleleder: Claus Peter Andersen 

Administrativ leder: Jacob Rønlev Kaarsted 

 

Medarbejderrepræsentanter: Gabriel Øberg og 

Thomas Søndergaard Petersen 

 

Elevrepræsentanter: Liva Lund Larsen (9.E) og 

Philippa Thorsen (8.D) 

 

Fraværende: Mette F og Thomas H. Henrik gik 

kl. 19 

 

Dagsorden: 

 

 

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt 

2. 

 

Valg af ordstyrer 

 

Mette K blev valgt 

3. Meddelelser fra: 

 

18.00 – 19.00 

Orientering 

 

 

 Formanden 

 

 Der holdes møde i den Rådgivende Skoleorgan 

den 20. november. 

Ift. skolefotos kan der godt strammes op på den 

information der sendes til forældrene. Men 

selve klassefotoerne var gode. 

Undersøgelsen af skolernes økonomi er i gang 

og præsenteres for politikerne i januar. I 

lokalpressen er analyserne præsenteret som 

besparelser. Det er BDO – et revisionsfirma – 



der gennemfører analysen. Claus er indkaldt til 

møde i denne uge. 

 

 Skolen  

 

 - PLOV – Pludselig og Livstruende og 

Voldelige hændelser 

Vi har fået lavet beredskabsplaner for 

en række forhold. Og de ansatte bliver 

varslet elektronisk. 

- Motionsdagen 

Udvalget og personalet havde lavet en 

fantastisk farverig dag.  

- Ordensregler ved elevrådet 

Elevrådet har holdt møde og drøftet 

emnet. Resultatet bliver overdraget til 

ledelsen  

- Støtteforeningen 

Det ønskede ur ved boldbanen er nu sat 

op, og som aftalt sender vi regningen til 

foreningen. 

Og vi får også lavet en vandpost (med 

koldt vand) i udskolingen inden jul. 

- Fælles Fagligt Forum 

Et forum i forvaltningen, hvor skolerne 

kan tage sager om udfordrede elever 

med, hvor der sidder ansatte med 

forskellige kompetencer inden for 

inklusion. Og processen styres af en 

særlig konsulent. 

- UMR 

Claus har holdt møde med de to 

nyvalgte UMR Ella fra 0. og Isabella fra 

8. årgang. Mødet handlede om 

elevtrivsel 

- De nye skolefotos er netop kommet. 

Claus holder møde med firmaet for at 

give feedback. 

 

 Lærerne 

 

 Intet 

 Eleverne 

 

 Det har været elevrådsmødet. Og der blev 

ordensreglerne drøftet. Der var ingen der havde 

forslag til ændringerne. 

Der er lovkrav om at ordenreglerne skal drøftes 

med eleverne en gang om året. 

Elevrådet har fået valgt to UMR’er. 

Liva spurgte om hun kunne blive varslet om 

møder i kommunen og hvad møderne handler 

om. 

 

 



 Udvalg 

 

 Boldbanerne. Status ved formanden 

Der er pletvis lavet forbedringer på boldbanen. 

Og vi har fået hjul under målene så vi kan flytte 

målene rundt, så græsset ikke bliver slidt et 

sted.  

Forvaltningen har leveret det lovede ift. 

rullegræs. Vi følger udviklingen, og tager 

punktet op på næste møde, når Thomas H er 

tilbage. 

 

 Kommunalbestyrelsen 

 

 I beredskabsplan for kommunen, der bl.a. 

handler om de ansatte, er der blevet tilføjet et 

afsnit om vold eleverne imellem. 

Dragør Kommune har startet eget FEDK i 

oktober og der er valgt en formand (fra St. 

Magleby Skole) og næstformand (fra Dragør 

Skole). De vil gerne have fokus på trivsel og 

rusmidler og alkohol, herunder reglerne for 

sidste skoledag.  

Skolebestyrelsen drøftede reglerne for 

afholdelse af sidste skoledag, herunder festen 

på Strandhotellet og afholdelse af en alkoholfri 

fest. 

 

 PAUSE 19.00 – 19.05 

 

 

4. Status på vikarudgifter  

 

19.05 – 19.25 Bilag 1. Vikarudgifter - 1-9.2024 

Overordnet set holder budgettet for vikarer for 

2024. 

 

5. Årshjul for 

skolebestyrelsesarbejdet 

 

19.25 – 19.45 Bilag 2. Årshjul for Nordstrandskolen revideret 

Claus og Carsten præsenterede årshjulet for 

skolebestyrelsens arbejde i 2024-2025. 

 

6. Drøftelse om energidrik 

 

19.45 – 20.00 Oplæg fra CA. Vi skal beslutte, om emnet skal 

tilføres ordensreglerne. 

Skolebestyrelsen besluttede at skrive ind i 

ordensreglerne, at på Nordstrandskolen må man 

ikke indtage energidrikke på skolen. 

Mette K kommer med et udkast til ny struktur 

af skolens ordensregler på næste SB-møde. 

  

7. Orientering om det nye 

kvalitetsprogram for 

folkeskolen 

20.00 – 20.45 Aftale om kvalitetsprogram for folkeskolen 

Link: 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-

maal-love-og-regler/politiske-

aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram 

Bilag 3. Formandens refleksioner om 

kvalitetsprogrammet 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram


Claus redegjorde for de overordnede principper 

for det nye kvalitetsprogram for folkeskolen. 

Der er en række udfordringer med junior-

mesterlærer. 

Carsten redegjorde derefter for 3 forhold fra 

kvalitetsprogrammet, der kan påvirke 

skolebestyrelsen: 

- Skolebestyrelsens fremadrettede rolle 

og sammensætning 

- Det faglige indhold og undervisningens 

tilrettelæggelse 

- Inklusion og elever med særlige behov 

På de kommende skolebestyrelsesmøder vil vi 

drøfte afgrænsede områder af det nye 

kvalitetsprogram. Det kunne f.eks. være hvad 

er skolebestyrelsens ansvar og hvad er 

ledelsens ansvar. 

 

8. Eventuelt 

 

 Afskaffelse af 10. klasse 

Skolen vil kæmpe for at bevare tilbuddet. 

 

 

 

Kommende møder: 

 

 


